
از ورزش ایران چه خبر ؟

اردوی تپانچه ای ها برای دو نشان
تیراندازان ملی پوش تپانچه، دیروز تمریناتشان را برای 
دو هدف دراردوی جدید از سر گرفتند. هانیه رستمیان، 
گلنوش سبقت الهی، زینب طوماری، مینا قربانی، سجاد 
پورحسینی و محمد رسول عفتی تیراندازان ملی پوش 
اصلی  میدان  هانگژو،  آسیایی  بازی های  که  تپانچه 
پیش  آمادگی  برنامه  همان  با  می شود،  محسوب  آنها 
می روند. البته لعیا محمدی، فاطمه شکاری، آمیتیس 
جعفری، محمدحسین کیا و امیر محمد مقدم هم که 
برای یونیورسیاد آماده می شوند هم زیر نظرمحسن نصر 
3 مرداد ماه تمرین می کنند. محسن نصر  اصفهانی تا 
اصفهانی مربی ملی پوشان تپانچه به خاطر یونیورسیاد 
برنامه شاگردانش را تغییر نداده: »هدف اصلی ما بازی های 
آسیایی است و به همین خاطر هانیه و سجاد پورحسینی 
طبق همان برنامه بازی های آسیایی تمرین می کنند و 

یونیورسیاد برایشان حکم مسابقه تدارکاتی دارد.«

نقره تور جهانی سهم فرزامی
ماندگارفرزامی، هفته اول تور جهانی تنیس زیر 18 سال را 
با نایب قهرمانی تمام کرد. او بعداز شکست دنیز دیلک 
تنیسور مدعی ترکیه ای، فینالیست شد و در آخرین روز تور 
جهانی تنیس کمتر از ۱۸ سال )سطح ۳( در زمین های تنیس 
باشگاه استقلال به مصاف آناستازیا لیزونوا روسی رفت و با 
نتیجه2 - صفر با امتیاز ۶-۳ و ۶-۱ باخت و نایب قهرمان شد. 

تنیسورهای ترکیه هم سومی مشترک را گرفتند.

ایراندوست سرمربی سیرجان شد
مریم ایراندوست، سرمربی سابق تیم ملی فوتبال زنان 
به عنوان سرمربی تیم شهرداری سیرجان انتخاب شد. او 
که فصل گذشته به همراه سپاهان نایب قهرمان لیگ برتر 
بانوان شد، با عقد قراردادی دو ساله راهی سیرجان شد. 
او یکی از مطرح ترین فوتبالیست های دوران خود در لیگ 
برتر زنان محسوب می شود و ۸۹ بازی رسمی و ۳۹ گل زده 
دارد. در ضمن دو عنوان قهرمانی و 6 نایب قهرمانی در لیگ 
با ملوان، کسب مقام چهارم با تیم نوجوانان ایران به عنوان 
مربی در مسابقات المپیک نوجوانان و جوانان در سنگاپور، 
نایب قهرمانی مسابقات غرب آسیا با تیم ملی در سال ۹۰ 
امارات و کسب عنوان بهترین بازیکن تورنمنت بین المللی 

فوتبال در پاکستان  را در کارنامه خود دارد.

قهرمانی فصیحی با رکوردشکنی
فرزانه فصیحی دونده ۱۰۰متر  ایران با  رکوردشکنی در جام 
کازانف قزاقستان قهرمان شد.  او که برای آمادگی بیشتر 
در جام کازانف شرکت کرده بود با رکورد11 ثانیه و 55 صدم 
ثانیه فینالیست شد . دونده سرعتی ایران عصر دیروز در 
فینال با ثبت رکورد 11 ثانیه و 41 صدم ثانیه زودتر از خط 
پایان رد شد . رکوردی که 9 خرداد حمیده اسماعیل نژاد 
در مسابقه بین المللی ارزروم ترکیه شکست، اما این 
جابه جایی خیلی دوام نداشت و فرزانه آن را در کازانف 

از حمیده پس گرفت.

تیم دوم کشتی در هانگژو
ز  ا ایران  آزاد  و  فرنگی  کشتی  ملی  تیم های  که  آنجا  ز  ا
می روند،  میدان  به  جهانی  مسابقات  در  شهریورماه   25
بنابرتصمیم کادر فنی تیم دوم به هانگژو می رود. در کشتی 
آزاد علیرضا سرلک یا نفر دوم تورنمنت رنکینگ مجارستان 
در وزن ۵۷ کیلو، محمدرضا شاکری در ۶۵ کیلو، محمدصادق 
فیروزپور یا عرفان الهی در ۷۴ کیلو، هادی وفایی پور وزن ۸۶ 
کیلو، امیرعلی آذرپیرا وزن ۹۷و امیررضا معصومی یا مصطفی 
طغانی در وزن 125 کیلوگرم به روی تشک می روند. در کشتی 
ناقوسی، مهدی  آرامی، رضا عباسی، محمد  امید  فرنگی 
ابراهیمی یا پژمان پشتام، حامد عبدولی و در وزن ۱۳۰ کیلوگرم 
مرتضی الغوثی یا نفر دوم تورنمنت رنکینگ مجارستان راهی 

مسابقات می شوند.
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گفت و گو

پریسا غفاری
روزنامه نگار

رســـول معتمدی، مرد طلایی وزنه برداری 
کشـــورمان بعد از هفت مـــاه مصدومیت 
با شـــرکت در گرندپری کوبـــا به روی تخته 
برگشـــت، هر چنـــد وزنه بردار دســـته 102 
کیلوگـــرم ایـــران در هاوانـــا وزنـــه نـــزد اما 
تســـت دوپینـــگ داد تا نامش در لیســـت 
شـــانس المپیکی هـــا قـــرار بگیـــرد.او در 
بازگشـــت به آکادمی ملـــی المپیک رفت و 
در رکوردگیـــری حدنصاب هایی ثبت کرد 

که تیم ملـــی را امیـــدوار کرد.

گویا روند بهبودی شما خیلی خوب پیش 
رفته است؟

بله، بعـــد از مصدومیتی کـــه در لیگ برایم 
پیـــش آمـــد، آن را به فـــال نیـــک گرفتم و 
بعـــد از عمل جراحی تـــا الان روند بازتوانی 
و بهبـــودی ام خیلـــی خوب پیـــش می رود. 
دکتـــر کامرانـــی، مجموعـــه فدراســـیون و 
کادر فنـــی و دوســـتان همـــه در این مدت 
کنـــارم بودند تـــا بتوانم به روزهـــای خوبم 
برگـــردم. البتـــه هنـــوز وزنه هـــای خیلـــی 

نمی زنم. ســـنگین 
هنوز وزنه های سنگین نمی توانید بزنید؟

ابتـــدا بایـــد دســـتم بـــه قـــدرت اولیه اش 
برگـــردد و از حالت پزشـــکی خارج شـــود. 
باید بیشتر تمرینات بدنســـازی و اصلاحی 

خـــوب انجـــام بدهـــم تا ســـریعتر بـــه فرم 
ایـــده آل برگردم.

حضور در کوبا برایتان مثمرثمر بود؟
من دو مســـابقه رســـمی و انتخابی جهانی 
کلمبیا و آســـیایی کره جنوبی را از دســـت 
دادم و ایـــن آخرین فرصتی بـــود تا بتوانم 
در وزن کشی شـــرکت کنم، تست دوپینگ 
بدهم و وارد چرخه انتخابی شـــوم. در این 
بین نصیرشلال، سرمربی تیم با انتخابم و 
همراهی من و داوودی باعث شد انگیزه ام 
بالاتـــر بـــرود و تمام نیرویـــم را جمع کنم تا 

بتوانم ســـهمیه المپیک بگیرم.
در رکوردگیری هم وزنه های خوبی زدید و 

کادر فنی رضایت داشت؟
با دســـتور آنها در رکوردگیری شرکت کردم 
و دست به وزنه شـــدم. همین که بعد از 7 
ماه به صحنه برگشتم، برایم امیدوارکننده 
بود ولـــی وزنه هـــا راضـــی ام نکـــرد. دیدن 
رســـول معتمدی با این وزنه هـــا قابل قبول 
نیست. فقط از لحاظ پزشـــکی در شرایط 
راضی کننـــده بـــودم. شـــیب صعـــودی را 
اســـتارت زده ام و امیـــدوارم بـــزودی زمان 

بگذرد و رســـول همیشـــه آماده را ببینید.
رقبای ایرانی شما در گرفتن سهمیه 

المپیک چه کسانی هستند؟
همـــه دارنـــد تـــلاش می کننـــد دوبنـــده 
تیـــم ملـــی را در المپیـــک بـــه تـــن کنند. 
وزنه بـــرداران دســـته 96 و 102 کیلـــو همـــه 
رقبای من هستند.ان شـــاءالله رکورد قابل 
قبولـــی ثبت کنـــم کـــه یکـــی از المپین ها 

. م شو
گویا شرکت در رقابت های جهانی 

عربستان برای کسب سهمیه المپیک 

پاریس ضروری است؟
بله، هـــم عربســـتان و هـــم جـــام جهانی 
تایلند. قطعـــاً وزنه بردارانی که می خواهند 
المپیکی شـــوند باید شـــرکت کنند. البته 
تـــا عربســـتان دومـــاه باقـــی اســـت و باید 
دیـــد چقـــدر پیشـــرفت خواهم داشـــت و 
می توانـــم نظر نـــواب نصیرشـــلال را جلب 

کنم یـــا خیر؟
به بازی های آسیایی خواهید آمد؟

حریفان خوبـــی در هانگـــژو خواهند بود.
امـــا از آنجایـــی کـــه دســـته 109 کیلوگرم در 
آن برگـــزار می شـــود و 102 کیلـــوی المپیکی 
نیســـت، اگـــر در ترکیب باشـــم در 109 وزنه 

. نم می ز
سهراب مرادی هم با رفتنش به جامعه 

وزنه برداری شوک شدیدی داد، نظر شما 
درباره خداحافظی او چیست؟

اســـطوره های  از  یکـــی  مـــرادی  آقـــای 
وزنه بـــرداری اســـت کـــه جـــدا از دنیـــای 
قهرمانـــی از همشـــهری های مـــن هـــم 
اســـت و بـــا هم در یـــک باشـــگاه تمرین 
می کنیـــم. وقتـــی ایـــن خبر را شـــنیدم 
خیلی شـــوکه شـــدم ولی هنوز علت آن 
را نمی دانـــم. بـــه هر حـــال او دوبار عمل 
جراحـــی روی کتـــف و کمـــرش انجـــام 
داده اســـت ولی همیشـــه تمام تلاشش 
را بـــرای برگشـــتن انجـــام داد، به نحوی 
کـــه انگیـــزه اش از جوانان کم نداشـــت. 
شـــاید بـــه نوعـــی از لحاظ ذهنـــی درگیر 
بود همان طور که خود من نیز هســـتم. 
به هـــر حال یـــک قهرمان وقتی آســـیب 
می بینـــد و مرتب بـــالا و پایین می شـــود 
که چـــرا وزنه کمـــی می زند. تـــا زمانی که 

بـــه قـــدرت قبلـــش برنگردد بـــا خودش 
درگیـــر اســـت. او رکوردهـــای عجیـــب و 
غریبی زده ولی تصمیم شـــخصی اوست 
و بـــرای همـــه مـــا ایـــن اتفـــاق ناراحت 
کننده است. برای سهراب مرادی آرزوی 
موفقیـــت در تمامی مراحل زندگی اش را 

می کنـــم.
کوروش باقری معتقد است رسول 

معتمدی یک نخبه است. خودتان قبول 
دارید؟

بایـــد از آقـــای باقـــری تشـــکر کنـــم کـــه 
همیشـــه به من لطـــف دارند. بـــرای من 
نظـــرات ایشـــان خیلـــی عزیـــز اســـت و 
باعث بیشـــتر شـــدن انگیزه ام می شود. 
شاید شـــنیدن این صحبت ها از هزاران 
دارو بـــرای من بیشـــتر تأثیرگذار اســـت 
و اینکه باید رســـولی شـــوم که همیشـــه 
طلا می گرفت.در غیر ایـــن صورت دیگر 

برنمی گـــردم.
فکر می کنید در المپیک پاریس 

بتوانید افتخارات زمان سرمربیگری 
آقای باقری را تکرار کنید؟

رکـــورد مدال هـــای تیـــم او هرگـــز تکـــرار 
نمی شـــود. در لندن 6 وزنه بـــردار رفتند 
و 5 مـــدال گرفتنـــد. امـــا در پاریس تنها 
ســـه ســـهمیه به مردان تعلـــق می گیرد 
پس نمی تـــوان تعداد مدال هـــای تیم او 
را تکرار کـــرد ولی قـــول می دهیم که هر 

ســـه وزنه بردارمان مـــدال بگیرند.
کار با نواب نصیرشلال چطور پیش 

می رود؟
بعد از آســـیب دیدگـــی ام، اولیـــن اردو و 
تمرینـــی بود که کنار ایشـــان بـــرای کوبا 

آماده شـــدم. و که قهرمان 
بهمـــن  و  بـــوده  المپیـــک 

ع، همچنیـــن وحید ربیعی  زار
کادر فنـــی جوانـــی را تشـــکیل 

می دهنـــد. در رکوردگیـــری هـــم 
نتایـــج نشـــان داد که ســـرمربی 
تیـــم ملـــی کارش را خـــوب انجام 

داده اســـت. امیـــدوارم کـــه نتایج 
درخشـــانی با او در آینـــده بگیریم.

تیم جوانی زیر نظر او تمرین 
می کنند؟

بلـــه، اعضـــای تیـــم نفـــرات جوانی 
هســـتند که خیلی خوب پیشرفت 
کرده انـــد و به نســـلی جـــوان ولی 

باتجربه مبدل شـــده اند؛ نســـلی 
خالـــی  جـــای  می توانـــد  کـــه 

قهرمانـــان قبلـــی را بگیرد.
صحبت پایانی...؟

از همه کســـانی که کمکـــم کردند 
تـــا رســـول معتمـــدی برگـــردد 

متشکرم.ان شـــاءالله بـــزودی 
روی تخته می روم و باعث 

خوشـــحالی همه آنها 
می شـــوم.

 سهمیه بوکس در هانگژو 6 تایی شد

موسوی: یک نفر هم غنیمت است

عصبانیت داورزنی بابت صادر نشدن ویزا

امریکا به  منشور المپیک احترام نمی گذارد

تیـــم ملـــی بوکـــس در  ســـهمیه 
بازی هـــای آســـیایی هانگـــژو به 6 
رســـید؛ درحالـــی که قبـــل از این 
5 ســـهمیه بـــه بوکســـورها تعلـــق 
ابراهیـــم  بـــود، جلســـه  گرفتـــه 
موســـوی مدیرفنـــی تیم های ملی 

و حســـین نهرودی ســـرمربی تیم 
ملی بوکـــس با نصرالله ســـجادی 
مشـــاور کمیتـــه ملـــی المپیـــک، 
همه چیـــز را تغییـــر داد تا درمیان 
خـــوش  چنـــدان  نـــه  روزهـــای 
بوکس، برگزارنشـــدن انتخابات و 
نرســـیدن بودجه خبری خوش به 
دست فدراسیون برســـد تا با یک 
مسافر بیشـــتر عازم هانگژو شود.
به گفته موســـوی دلیل اختصاص 
نگرفتن ســـهمیه هفتم، نداشتن 
پتانســـیل کافـــی در ســـبک وزن 
اســـت: »دیـــروز من و ســـرمربی 

تیـــم ملـــی جلســـه ای بـــا نصرالله 
ســـجادی داشتیم، خوشـــبختانه 
بـــه لطف ایشـــان یک ســـهمیه به 
بازی هـــای  در  مـــا  ســـهمیه های 
آســـیایی هانگـــژو اضافـــه شـــد تا 
بـــه  وزن   6 در  بوکســـورهایمان 
داخـــل رینـــگ برونـــد. البتـــه که 
وزن   7 در  آســـیایی  بازی هـــای 
برگـــزار می شـــود اما ما در ســـبک 
وزن شـــرایط خوبـــی نداریـــم و 
خودمان نخواســـتیم که ریســـک 
کنیـــم، بنابراین اصـــرار نکردیم با 

ســـهمیه کامـــل اعزام شـــویم.

جایـــزه ای  جهانـــی،  مســـابقات 
400 هـــزاردلاری دارد و احتمـــال 
مـــدال آوری ما و کســـب ســـهمیه 
المپیک بسیار کم است، بنابراین  
از آنجایـــی که بازی های آســـیایی 
هـــم حکـــم انتخابـــی المپیک را 
هـــم  ســـهمیه  یـــک  ایـــن  دارد، 
غنیمـــت اســـت. در حـــال حاضر 
تیـــم شـــرایط خوبـــی دارد و بـــه 
مـــدال آوری در رینـــگ هانگـــژو و 
کســـب ســـهمیه المپیک پاریس 

امیدواریـــم.«
 او برگزار نشـــدن انتخابات و اداره 

فدراســـیون با سرپرســـت را همه 
جوره به ضرر بوکســـورها می داند 
و می گوید: »بودجه به سرپرســـت 
تعلـــق نمی گیـــرد و بایـــد حتمـــاً 
بـــه رئیـــس داده شـــود، بنابراین 
برگزار نشـــدن مجمـــع انتخاباتی 
همـــه جـــوره بـــه ضـــرر ما بـــود و 
تـــا الان هـــم کـــج دار و مریز جلو 
رفتیم. متأســـفانه مجمع 27 تیر 
برگزارمی شـــود یعنـــی بودجه تازه 
بعد از این به دســـت ما می رســـد 
که باتوجـــه به نزدیکـــی بازی های 
آســـیایی، عمـــلاً دیگر بـــه درد ما 

نمی خورد، این وســـط هم دودش 
فقط در چشـــم بوکســـورهایمان 
مـــی رود. امیدواریم ایـــن بودجه 
دســـت مان  بـــه  زودتـــر  هرچـــه 
برســـد تـــا بتوانیـــم حداقـــل قبل 
از بازی هـــای آســـیایی، 2 اردوی 

تدارکاتی برای ملی پوشـــان فراهم 
و  ارمنســـتان  تیم هـــای  کنیـــم. 
گرجســـتان را مدنظـــر داریم اما با 
توجه بـــه درگیری ایـــن دو تیم در 
بازی های اروپایی، منتظر پاســـخ 

آنها هســـتیم.«

یازدهمـــی تیـــم ملـــی والیبـــال ایران 
در رنکینـــگ جهانـــی، تا پایـــان لیگ 
لیـــگ  نمی کنـــد.  تغییـــر  ملت هـــا 
ملت هـــای 2023 برای والیبـــال ایران 

دردســـر زیـــادی داشـــت. میزبانـــی 
امریکا برای هفته ســـوم اوج دردســـر 
ایرانی هـــا بود. بـــا اینکه فدراســـیون 
اردیبهشـــت ماه بـــرای ویـــزای امریکا 
اقـــدام کـــرد، همان موقع بـــه مدارک 
ن  رمـــا آ  ، د ا عیل نژ ســـما ا میـــن  ا
صالحـــی و ســـه نفـــر از اعضـــای کادر 
فنـــی ایـــراد گرفتنـــد. وقتـــی کار بـــه 
اینجـــا رســـید محمد رضـــا داورزنـــی، 
رئیـــس فدراســـیون دســـت بـــه  کار 

شـــد تـــا فرصـــت از دســـت نـــرود و 
بـــا پیگیری هـــا، آری گراســـا، رئیـــس 
فدراســـیون جهانـــی بـــا دلجویـــی از 
فدراســـیون ایـــران قول پیگیـــری کار 
برای حل مشـــکل تیـــم ایـــران را داد. 
امـــا ظاهراً کار بدجـــوری بیخ پیدا کرد 
و پیگیـــری فدراســـیون جهانـــی هم 
نتیجـــه نداد. درســـت هفتـــه پیش و 
قبل از بازی بـــا امریکا ایمیل ریجکت 
محمدطاهـــر وادی پاســـور تیم ملی، 

بـــه محمـــود افشار دوســـت دســـتیار 
عطایـــی رســـید و قصـــه عـــدم صدور 
ویزا برای امین اســـماعیل نژاد و آرمان 
صالحی هـــم به قوت خـــودش ماند. 
همزمان محمدرضـــا داورزنی، رئیس 
فدراســـیون والیبال ایران رأی هیأت 
رئیســـه fivb در جلسه دومینیکن را 
به نفع ایـــران و علیه امریـــکا گرفت. 
اعضـــای هیـــأت رئیســـه بـــه دلیـــل 
رفتـــار خلاف منشـــور المپیک امریکا 
درخواســـت کردنـــد امتیـــازات هفته 
ســـوم ایـــران و رقبایـــش در رنکینگ 

جهانـــی تأثیری نداشـــته باشـــد.
فدراســـیون ایـــران بعـــد از هماهنگـــی 
بـــا ســـرمربی تیم ملـــی، با قبـــول فریز 
امتیـــازات تیـــم ملـــی و حریفانـــش در 

رنکینـــگ جهانـــی، موافقـــت کـــرد که 
 تیـــم ملـــی 12 نفـــره بـــه آناهایم بـــرود.
 با این حســـاب تیم ملی ایـــران، بامداد 
امروز بـــا ترکیب 12 نفره راهـــی آناهایم 
شـــد، بهـــروز عطایـــی ســـرمربی تیم، 
مصطفـــی کارخانـــه، حســـین خوریانی 
آنالیـــزور، محمـــد ولـــی زاده و شـــهروز 
همایونفرمنـــش هـــم فـــردا دوبـــاره با 
تحویل پاسپورت هایشـــان به ســـفارت 
امریـــکا در آنـــکارا، ویـــزا می گیرنـــد تا به 
جمع ایرانی ها در آناهایم اضافه شوند.

 دیـــروز عصر محمدرضـــا داورزنی بعداز 
جلســـه با وزیر امـــور خارجـــه درحالی 
که بشـــدت عصبانی به نظر می رســـید، 
در پاســـخ به تماس تلفنـــی ما پیرامون  
وضعیـــت ویـــزای ســـرمربی و تعدادی 

از ملی پوشـــان والیبـــال  بـــرای ســـفر 
بـــه امریـــکا ایـــن حرف هـــا را بـــه زبان 
آورد: »قـــرار نبـــود مـــا در امریـــکا بازی 
کنیم، اصـــلاً علاقه ای به بـــازی در آنجا 
نداشـــتیم اما برحســـب ســـید بندی، 
قرعـــه ما بـــرای هفته ســـوم بـــه امریکا 
افتـــاد. ما همـــان موقع گفتیـــم امریکا 
در کشـــورش به ما ویزا بدهد نه کشـــور 
ثالـــث، امـــا امریکایی ها که نـــه پایبند 
بـــه اصـــول بین الملـــل هســـتند و نـــه 
متعهـــد به منشـــور المپیک، ویـــزا را در 
کشـــور ثالث دادند. البته آنها از همان 
اول بهانه جویـــی کردنـــد، مگـــر امین 
اســـماعیل نژاد بازیکن ناشـــناخته ای 
اســـت که به او ویـــزا ندادند، او ســـتاره 
دنیاســـت، اما بـــه بهانه هـــای مختلف 

بـــا اینکه ما مـــدارک را هر بار برایشـــان 
فرســـتادیم به او ویزا ندادنـــد، به بهروز 
عطایـــی ســـرمربی تیـــم ملی هـــم به 
بهانه امنیت ملـــی ویزا ندادنـــد. البته 
ایـــن اولین بـــاری نیســـت کـــه تیم ما 
می خواســـت به امریـــکا بـــرود. تیم ما 
سال 2014 و 2016 هم به امریکا رفته بود 
و بدون هیچ مشـــکلی ویزای تیم صادر 
شـــد اما حـــالا شـــرایط فـــرق می کند. 
فدراســـیون والیبال امریکا هم مشکلی 
بـــرای صـــدور ویـــزا نداشـــت، امـــا این 
مسأله سیاســـت فشـــارامریکا را نشان 
می دهد . فشـــار تنها تحریم اقتصادی 
نیست و در سیاست کلان یک بخشی 
از آن هم، ســـنگ انـــدازی بـــرای  عدم 
صدور ویزا به بهانه های واهی اســـت. «
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معتمدی: سهراب مرادی از لحاظ ذهنی درگیر بود

طلاییشوم،برمـیگردم

شاید وقتش رسیده است

بوفون در دوراهی ماندن یا رفتن 
ــی  ــت؛ هرکس ــی اس ــود زندگ ــاً خ ــال دقیق ــی/ فوتب ــروه ورزش گ
یــک روز می آیــد و یــک روز هــم مــی رود.28 ســال از درخشــش 

جــان لوییجــی بوفــون در ســطح اول فوتبــال دنیــا می گــذرد 
دروازه بــان  کــه  اســت  رســیده  وقتــش  شــاید  حــالا  و 
محبــوب 45 ســاله کم کــم چهارچــوب دروازه را ببوســد 
و مــا را بــا خاطراتــش تنهــا بگذارد.احتمــالاً هیــچ کــس 
از حضــور او در دروازه حتــی بــرای همیشــه هــم خســته 

نمی شــود امــا مصدومیــت اخیــر او و بالارفتــن ســنش 
شــاید پایانــی بــرای ســیوهای افســانه ای او باشــد.جان 

ــارات را در  ــیونی از افتخ ــون، کلکس ــی بوف لوییج
ــال  ــود دارد. او 21 س ــی خ ــتی فوتبال کوله پش

ــف  ــن مختل ــزوری در میادی ــان آت دروازه ب
بــوده و 176 بــار در چهارچــوب دروازه 

ایــن تیــم ایســتاده اســت. قهرمانــی 
ایتالیــا،  بــا   2006 جهانــی  جــام  در 

بزرگ تریــن افتخــار دوران ورزشــی 
بــه  اســطوره ای  دروازه بــان  ایــن 
حســاب می آیــد و بــا یوونتــوس هم  
10 بار فاتح ســری A شــده اســت.او  
پــس از جدایــی از یوونتوس راهی 
باشــگاه پارما شــد کــه حکــم خانه را 

برایــش داشــت امــا بعــد از 2 فصــل حضــور در ایــن تیــم، حــالا 
بخاطــر مصدومیــت، وضعیت جســمی خوبی ندارد، 
تاجایــی کــه حتــی نتوانســت در بازی هــای اخیــر 
بــه ویــژه دیدار برگشــت پلــی آف ســری B  تیمش 
را همراهــی کنــد تــا پارمــا بــا شکســت 0-3 مقابــل 
کالیــاری، رنــگ ســریA  را بــه خــود نبیند.البتــه 
در ایــن میــان عربســتانی ها هــم حــالا دســت 
روی ســتاره ایتالیایــی گذاشــته اند، بــا ادعــای 
بعضــی رســانه های عربــی، الشــباب و الهــلال 
ــا  ــا او ب ــتند ت ــون هس ــذب بوف ــان ج خواه
قرارگرفتــن در چهارچــوب دروازه های 
عربســتان، جذابیــت را بــه لیگ این 
کشــور هدیــه دهد.حــالا بوفــون 
مانــده اســت و یــک مثلــث؛ وداع 
بــا فوتبــال در خانــه، ادامــه در 
خانــه یــا ماجراجویــی جدیــد در 
عربســتان.باید دیــد او خــودش 
را از فوتبــال دریــغ خواهــد کــرد 
یــا خســتگی ناپذیرتر از همیشــه 

ــد داد. ــه خواه ادام


